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                                                         § 18 
Inkomna medborgarförslag 

SKA 
2022/389 

Medborgarförslag om 
skyltar i parker 

Överlämnas till 
stadsdelsförvaltningen 
för handläggning 

Nr 1 

SKA 
2022/390 

Medborgarförslag om 
mindre skejtpark i 
Kärrtorp eller 
Bagarmossen 

Överlämnas till 
stadsdelsförvaltningen 
för handläggning 

Nr 2 

 



Från:t- ------------Till: skarpnack@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Medborgarförslag: skyltar i parker
Skickat: 2022-10-02 11 :54:05
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Detta e-postmeddelande kommer tran en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Hej,

Jag läste om stadsdelens broschyr för att informera om var det finns fruktträd och
bärbuskar som vi medborgare får plocka från.

Jag skulle vilja lämna en medborgarförslag om att sätta upp skyltar vid träden och
buskarna i parkerna, så att det framgår när det går att plocka ätliga frukter/bär. Jag
skulle alltså vilja att det till exempel sitter en skylt som säger "svarta vinbär" vid
svartvinbärsbusken. Detta eftersom det kan vara svårt för oss som leker i parkerna
att se skillnad på ätliga och oätliga bär i parkerna idag.

Tack på förhand
Med vänliga hälsningar

Sent from Proton Mail for iOS



Från.
Till: skarpnack@stockholm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Medborgarförslag- mindre skejtpark
Skickat: 2022-10-03 08:41 :54
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte
bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej!
Jag kontaktade er för ngt år sedan när ni bad om parkförslag i samband med att en ny lekpark skulle
anläggas i Kärrtorp/Bagarmossen.
Mitt förslag var att eftersom det redan finns ett otal traditionella parklekar så behövdes inte en till,
istället skulle kommunen anlägga en mindre skejtpark, då en sådan saknas i området. (Finns fina
exempel i Tyresö centrum och Gubbängen). Fick då svaret att den gamla skejtparken i Skarpnäck
duger gott. Vi har varit där några gånger o våra pojkar har försökt åka så gott de kan, i det slitna
området bland glassplitter o kanyler. .. ingen hit tyckte våra tioåringar.
Nu ska den iaf rivas till förmån för bostäder.
Vad sägs om en ny liten skejtpark nu då, eftersom det inte finns någon i området?
Vänligast

Skickat från min iPhone
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